
48. Antwoord op vragen F. de Ronden over sloop voormalig gezondheidscentrum  

 

Vragenhalfuur voor de leden van de raad. 

ChristenUnie-SGP stelt vragen over de sloop van het voormalig gezondheidscentrum in 

Boomstede en de aanwezige asbest. 

Wethouder Živković-Laurenta antwoordt dat er nog geen communicatie richting omwonenden 

heeft plaatsgevonden. Zodra de daadwerkelijke sanering van de asbest plaatsvindt komen er 

extra borden rond het terrein. Dat zal in de week van 6 november aanvangen en duurt ongeveer 

2 à 3 weken. De planning is om de sloop voor de feestdagen af te ronden. 

Hij zal woensdag 1 november een wijkbericht laten versturen. 

 

Toezegging wethouder Živković-Laurenta: 

Woensdag 1 november een wijkbericht laten versturen naar de omwonenden van het voormalig 

gezondheidscentrum in Boomstede over de aanwezige asbest en de sanering hiervan. 

 
 


